

国土资源情报

GUOTU ZIYUAN QINGBAO

• 主管单位：自然资源部 • 主办单位：自然资源部信息中心

总第239期

中国期刊全文数据库 | 中国核心期刊遴选数据库 | 中国学术期刊综合评价数据库 | 中文科技期刊数据库 | 收录期刊



ISSN 1674-3709



万方数据

ISSN 1674-3709
CN 11-4479/N

2020. 11

国土资源情报

GUOTU ZIYUAN QINGBAO

2020年第11期(总第239期)(月刊)

目次

耕地保护

- 黄河流域耕地资源安全性评价 王兵, 周发侨, 张绪振, 等 3
新时期海南省耕地占补平衡存在问题及对策研究 王宝锋 9

自然资源管理

- 全民所有自然资源资产统计指标构建探讨 李娜 16
越南海洋经济发展战略新调整及动因探析 王佳微, 宋文婷 22

土地管理与制度改革

- 关于实施农村全域土地综合整治的思考 何振嘉 30

国际土地动态

- 基于SDG11.3.1的中国人口和土地城镇化分析与评价 朱秀林, 蒋会平, 孙中昶, 等 36

土地供应与需求

- 我国房地产企业资金及债务状况分析 刘文超, 肖飞, 万洁琼, 等 42
我国城镇土地利用情况分析 祝培甜, 李树枝, 张丽君 47

矿产资源管理与制度改革

- 我国矿产资源治理现代化面临的主要问题与对策建议 王峰 52

封面图片来源: 全景

LAND AND RESOURCES INFORMATION

(MONTHLY)

Nov., 2020

Contents

No.239

Safety Evaluation of Cultivated Land Resources in the Yellow River Basin

WANG Bing, ZHOU Faqiao, ZHANG Xuzhen, et al. 3

Cultivated Land Requisition-Compensation Balance of Hainan Province in the New Era: Problems and Countermeasures

WANG Baofeng 9

Discussion on the Construction of Statistical Indicators of National Owned Natural Resources Assets

LI Na 16

Analysis on the New Adjustment and Motivation of Vietnam's Marine Economy Development Strategy

WANG Jiawei, SONG Wenting 22

Thoughts on the Implementation of Comprehensive Land Improvement in Rural Areas

HE Zhenjia 30

Analysis and Evaluation of Population and Land Urbanization in China Based on SDG 11.3.1

ZHU Xiulin, JIANG Huiping, SUN Zhongchang, et al. 36

Analyses on the Capital and Debt Status of China's Real Estate Enterprises

LIU Wenchao, XIAO Fei, WAN Jieqiong, et al. 42

Analysis of Urban Land Use in China

ZHU Peitian, LI Shuzhi, ZHANG Lijun 47

Main Issues and Countermeasures in the Modernization of Mineral Resources Governance in China

WANG Feng 52